
                                          P R O T O K Ó Ł  nr  XII/2015 
 

z obrad sesji Rady  Miejskiej w  Barczewie, która odbyła się w dniu 3 lipca 2015r. 
Obrady XII sesji zwołane zostały w trybie nadzwyczajnym. 
 
Miejsce obrad  -  sala w Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie. 
 
Początek obrad – godzina  17.00 
 
W obradach sesji uczestniczyło 10  radnych – zgodnie z załączoną listą obecności.  
 
Do punktu 1. 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan Andrzej 
Maciejewski. 
 
 
Do punktu 2. 
Pan Andrzej Maciejewski stwierdził prawomocność obrad dzisiejszej sesji. 
 
 
Do punktu 3. 
Porządek sesji: 
4.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu „Ponadlokalny program rewitalizacji sieci 
miast Cittaslow”; 
5.Zakończenie obrad XII/15 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Porządek sesji przyjęty został jednogłośnie. 
 
Do punktu 4 
 
4.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu „Ponadlokalny program rewitalizacji sieci 
miast Cittaslow”. 
 

Wprowadzenie do tematu uchwały dokonał Pan Jacek Kostka – Burmistrz Górowa 
Iławeckiego – Prezes Stowarzyszenia Miast Cittaslow: 
-w 2014r Cittaslow zostało wpisane w RPO Warmii i Mazur. Aby wziąć pieniądze z RPO  
potrzebne było powołanie na gruncie Polski Stowarzyszenia. Zadziało się to w miesiącu 
maju  2015r i wpisane zostało do rejestru 16 czerwca 2015r. Terminy są bardzo napięte 
stąd prośba o zwołanie sesji nadzwyczajnych poszczególnych miast sieci Cittaslow. 
Konsultacje zakończyły się 30 czerwca i dopiero wówczas mogło to zacząć dziać się w  
poszczególnych miastach. Im szybciej procedujemy tym mniej czasu mają inni. Mamy 
wówczas większą szansę  na wzięcie większej puli pieniędzy. Zwracamy (wszystkie miasta 
Regionu) się o środki w wysokości 210 mln zł. 
 

Pan Andrzej Moszczyński: 
-czy jest to za zgodą  całej sieci Cittaslow? 
 

Pan Jacek Kostka: 
-cała sieć Cittaslow liczy ponad  200 miasta w świecie i składkę od tych miast wykorzystują 
Włochy. My, natomiast, zrzeszamy się w Polsce. Barczewo może wziąć  14 
milionów przy maksymalnym wkładzie własnym 15%. Rewitalizacja jest to lista życzeń . 



To nie jest tak, że już to mamy. O to należy zawalczyć. 
 

Pan Andrzej Moszczyński: 
-idea Cittaslow mówiła o czymś innym. Uważam, że to zaczyna się nam rozjeżdżać. 
 

Pan Jacek Kostka: 
-rewitalizacja społeczna  świetnie się wpisuje w ideę Cittaslow. To ludzie mają się dobrze 
czuć w swoim otoczeniu. My mamy (Stowarzyszenie) charakter wspomagający. W 2022r 
kończą się pieniądze unijne i prawdopodobnie środków więcej nie będzie. Unia w 
przyszłości z poszczególnymi wójtami i burmistrzami nie będzie chciała rozmawiać ale z 
organizacją to tak. 
 

Pan Lech Nitkowski: 
-jest to wyłączenie środków  z RPO bez konkursu. 
 

Pan Andrzej Maciejewski: 
-jest to dokument podrzędny w stosunku do  Strategii i doskonale się w to wpisuje. 
Jak będzie wyglądał monitoring tego? 
 

Pan Jacek Kostka: 
-wynika z tego, że monitoring prowadzić będzie  Górowo. Nikt tego jeszcze do końca nie 
wie. Jutro  jako Stowarzyszenie uchwalamy cały program i przekazujemy  do 
Marszałkostwa.  
 

Pan Andrzej Maciejewski: 
-czy wszystkie miasta już uchwaliły? 
 

Pan Jacek Kostka: 
-nie otrzymałem wiadomości aby ktoś tego nie przyjął. Otrzymuję zapytania czy mają 
przyjechać z oryginałem uchwały. 
 

Pan Bogdan Caruk: 
-opinia Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych jest pozytywna. 
 

Na sali obecnych jest 10 radnych. 
 

Rada   j e d n o g ł o ś n i e  (10)  podjęła: 
 

                                   U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XII(85)15 
w sprawie przyjęcia  planu „Ponadlokalny program rewitalizacji sieci miast Cittaslow”. 
 

 
Do punktu 5. 
 
Pan Andrzej Maciejewski – stwierdzam, że dzisiejszy porządek  został wyczerpany. W 
związku z tym zamykam obrady XII/15 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
Barbara Kwapis                                                     Przewodniczący 
                                                                               Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                               Andrzej  Maciejewski 
 



 
 
 


